
15ورزش سالچهارم
شماره1002

دوشنبه 
1400 .02 .13
20رمضان 3/1442می 2021

a r m a n m e l i . i r

 صعود تیم ملی بسکتبال 
زیر 15 سال دختران 

تسنیم: تیم  ملی بسکتبال زیر ۱۵ سال دختران 
ایران به عنوان تیم برتر در مسابقات انتخابی آسیایی 
مهارت های فردی، به مرحله جهانی صعود کرد. 
بسکتبال،  فدراسیون  عمومی  روابط  گزارش  به 
این رویداد که به صورت آنلاین و با تصویربرداری 
از شرکت کنندگان و مشخص نمودن مهارت های 
بسکتبال تعریف شده است، در حوزه آسیا- اقیانوسیه 
با حضور بیش از ۵۵ فدراسیون ملی و ۱3 تیم ملی در 
دو بخش دختران و پسران برگزار شد که طی آن تیم 
ملی دختران زیر ۱۵ سال ایران با کسب امتیازات لازم 

و به عنوان صدرنشین به مرحله جهانی صعود کرد. 

واکنش دبیر فدراسیون تنیس به  
»سمت« پرحاشیه یک »زن« 

ایسنا: فرزین ضیاءآذری دبیر فدراسیون تنیس 
درباره ماجرای انتخاب مهدیه کریمی به عنوان سرپرست 
تیم ملی تنیس مردان و حاشیه هایی که پس از آن ایجاد 
شد، بیان کرد: برداشت های جانبی از این موضوع صورت 
گرفت. ما برای تیم ملی مردان بزرگترین مسابقه انتخابی 
را برگزار کردیم سپس نفرات به اردوی تیم ملی دعوت 
شدند. برگزاری این اردو در شرایط شیوع  کرونا کار 
سازمانی و برنامه ریزی منظمی نیاز داشت چرا که برخی 
از بازیکنان ما باید از شهرستان می آمدند، همچنین 
مجموعه های ورزشی هم تعطیل بود و باید اجازه 
استفاده از آنها را می گرفتیم. برای استفاده از آکادمی 
ملی المپیک نیز باید با کمیته کمیته ملی المپیک 
هماهنگی انجام می گرفت. همچنین مجوز ستاد 
مقابله با کرونا در ورزش و فدراسیون پزشکی ورزشی 
را هم نیز باید می گرفتیم. به همین دلیل خانم کریمی 
مسئولیت تیم مردان و بانوان را بر عهده دار شد تا این 
کارها و هماهنگی ها را انجام دهد. او ادامه داد: از آنجا که 
فعلا فقط اردوی مردان در حال برگزاری است اشتباها 
فقط اینکه خانم کریمی سرپرست اردوی مردان است، 
اعلام شد. زمانی که به این مساله هجمه وارد شد ما این 
را تصحیح کردیم که خانم کریمی مسئولیت مدیریت 

تیم ملی مردان و بانوان را با هم برعهده دارد.

خارجازمستطیلسبز

»وراتی«  با »پاری سن ژرمن« 
تاریخ ساز شد

هافبک ایتالیایی پاری سن ژرمن به رکورددار 
بازی با پیراهن تیم در بین بازیکنان خارجی 
این تیم تبدیل شد. پاری سن ژرمن در هفته 
سی وپنجم رقابت های لیگ فرانسه با نتیجه 
دو بر یک لانس را از پیش رو برداشت. وراتی 
با حضور در این بازی، شمار بازی های خود با 
پیراهن پاری سن ژرمن را در همه رقابت ها به عدد 
3۴۵ رساند. این بیشترین تعداد بازی با پیراهن 
پاری سن ژرمن در بین بازیکنان خارجی این تیم 
فرانسوی شد و باعث شد تا او در تاریخ باشگاه 
جاودانه شود. وراتی یکی از بازیکنان کلیدی 
و تاثیرگذار پاری سن ژرمن است که توسط 
آنچلوتی به تیم آورده شد. او در  این سال های 
حضورش همواره پیشنهادهای خوبی داشته 
است اما حاضر به ترک تیم فرانسوی نشده است.

خـــبر

دیـــدگــاه

پرسپولیس در مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا  مطابق انتظار 
پیش رفت و جواز حضور در مرحله گروهی را به دست آورد. این تیم 
باقدرت به اهداف خود دست یافت و ثابت کرد که در مسیر درست 
و صحیحی حرکت می کند. نفرات زیاد و ترکیب های متفاوتی را 
امتحان کرد که تمامی این ایده ها با شرایط مناسب همراه نشد 
که اتفاقی طبیعی است. تنها ناکامی پرسپولیس شکست مقابل 
الوحده بود که نیاز نیست، مورد بررسی قرار بگیرد. برخی مواقع 
تغییر تاکتیک و ایده با شکست مواجه می شود که نمی توان زیاد در 
مورد آن سخت گرفت و از جذابیت های فوتبال است. آبی پوشان 
شروعی عالی داشتند ولی در میانه راه کمی دچار افت شدند و نیاز 
به شرایطی دارند که بتوانند بازی های بهتری انجام دهند. سبک ها 
و روش های متفاوت را می توان در مورد این تیم بررسی کرد، چون 
این تیم بازیکنان بسیارخوبی دارد و می تواند در ادامه راه موفق 
باشد. تراکتور با توجه به بضاعتی که داشت خیلی خوب ظاهر شد 
و بعداز بازی اول که 3 گل دریافت کرد، در ۵ بازی بعدی دروازه اش 
باز نشد که عملکردی فوق العاده بود. تراکتور شاداب بازی می کرد 
و خواهان رسیدن به موفقیت بود. اتفاقات هم دست به دست 
هم داد تا این تیم بتواند به مرحله حذفی صعود کند. صعود سه 
نماینده کشورمان به مرحله بعدی باعث خوشحالی است. فولاد 
هم تیم خوبی بود که در سطح مطلوبی بازی می کرد. این تیم در 
ابتدای مسیری روشن و عالی قرار دارد. خیلی نباید متوقع بود ولی 
تجربه بزرگ و باارزشی نصیب این تیم شد و بازیکنان و کادرفنی 
درس های مهمی را از این رقابت ها گرفتند. اتفاق کاملا طبیعی ای 
که رخ می دهد این است که تمامی تیم ها خود را برای مرحله حذفی 
آماده و سعی می کنند بازیکنان کامل تری را کسب کنند. بنابراین 
شانس برابری را برای تمامی تیم ها قائل هستم. روی کاغذ احتمال 
پیروزی پرسپولیس به مراتب بیشتر از استقلال تاجیکستان 
است. استقلال و تراکتور بازی های دشواری پیش رو دارند ولی به 
معنای این نیست که بختی برای صعود به مرحله بعدی ندارند. آنها 
می توانند مقابل حریفان عربستانی خود موفق باشند و بازی های 

بسیار بهتری را انجام دهند. 

احتمال صعود نمایندگان ایران

    آماده سازی 
مهدی پاشازاده سرمربی چوکای تالش از وقفه ای که 
در مسابقات لیگ یک ایجاد شده، استفاده می کند و با 
برپایی اردو در حال آماده سازی تیمش برای مصاف با تیم 

فوتبال هوادارتهران است.

        فاصله
اتلتیکومادرید با تک گل مارکوس یورنته، »الچه« را 
شکست داد تا صدرنشینی خود را حفظ کرده باشد. نتایج 
پرنوسان این تیم  باعث شده تا فاصله رئال و بارسلونا با 

تیم دیه گو سیمئونه بسیارکم شود.

         به سختی 
در  ناامیدکننده  شکست  بعداز  پاری سن ژرمن  
مقابل  اروپا  لیگ قهرمانان  نیمه نهایی  رفت  دیدار 
منچسترسیتی، به سختی و با نتیجه 2 بر یک  از سد لانس 

گذشت تا موقتا به صدرجدول برسد.

ت
شــ
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مرحله  در  از صدرنشینی  پرسپولیس پس 
گروهی لیگ قهرمانان آسیا باید به مصاف »استقلال 
تاجیکستان« در مرحله حذفی این رقابت ها برود. 
حمید درخشان پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس 

در این خصوص صحبت کرد. 
 نظر شـــما دربــــاره عملکرد تیم 
پرسپــولیــس در مــرحــــله گروهی 

لیگ قهرمانان چیست؟
 E تیم پرسپولیس با اقتدار صدرنشین گروه
لیگ قهرمانان آسیا شد و در تمامی خطوط از جمله 

خط دفاع و حمله عملکرد قابل قبولی داشت.
»اســتــقلال تـــاجیکستـــان«، 
حریف پــرسپـولیس در مرحله یک هشتم 

لیگ قهرمانان است!
 همه  تیم های حاضر در لیگ قهرمانان آسیا 
شایسته حضور در این رقابت ها هستند و هیچ 
تیمی ضعیف محسوب نمی شود. تیم استقلال 
تاجیکستان هم با شـــایستگی صدرنشین گروه 
A شد و حتی توانست الهلال عربستان را با نتیجه 
۴ بر یک شکست دهد. فوتبال تاجیکستان هم مثل 
کشور های ازبکستان، قزاقستان و ترکمنستان 
کاملا فیزیکی است و بازیکنان تکنیکی کمی در 
فوتبال این کشور ها وجود دارند. اعضای کادرفنی 
تیم پرسپولیس باید به طور دقیق تیم استقلال 
تاجیکستان را آنالیز کرده و شناخت کافی از این 
تیم را به دست آورده و به بازیکنان منتقل کنند. به 

هیچ وجه نباید این تیم را دستکم گرفت.  
 سطح فنی لیگ قهرمانان آسیا در این 

دوره از رقابت ها چطور بود؟
 سطح فنی این دوره از رقابت های لیگ قهرمانان 
آسیا  نسبت به سال های گذشته پایین تر بود، چرا 
که تیم های حوزه خلیج فارس از لحاظ فنی ضعیف 

شده بودند.
 شانس تیم های ایرانی برای قهرمانی در 

لیگ قهرمانان چقدر است؟
تیم های ما عملکرد خوبی در این دوره  داشتند. 
چنانچه تراکتور با تجربه کم حضورش در این 
رقابت ها توانست از گروه خود صعود کند. تیم های  
ایرانی پتانسیل قهرمانی در لیگ قهرمانان آسیا 

را دارند.

گفــتوگــو
حمید   درخشان: 

 در آسیا
  تیمی ضعیف 

نیست! 

فوتبالداخلی
ایسنا: برخلاف آنچه در برخی خبرها عنوان شده است، تست 
کرونای چهار تیم حاضر در مرحله نهایی لیگ برتر فوتسال زنان 
منفی بوده و مشکلی در صحت مسابقات وجود ندارد. اخباری در 
مورد جعل نتیجه تست کرونا در لیگ برتر فوتسال زنان منتشر 
و در آن ادعا شده که یکی از چهار تیم حاضر در مرحله نهایی 
لیگ برتر نتیجه تست اعضای خود را با فتوشاپ دستکاری و جواب 
تست ها را منفی کرده تا از این طریق مجوز به کارگیری چند 
بازیکن مبتلا به کرونای خود را بگیرد. منبعی موثق در فدراسیون 
فوتبال در این زمینه گفت: تست هر چهار تیم حاضر در مرحله 
نهایی یک روز قبل از مسابقه منفی بود و هیچ شک و شبهه ای در 
برگزاری مسابقات نیست. فقط ۴، ۵ روز قبل از مسابقات مغایرتی 
در تست یکی از تیم ها وجود داشت که به آن تیم اعلام شد و مجدد 
۴۲ ساعت قبل از مسابقه تست دادند و با جواب منفی دیدار خود 

را برگزار کرده اند. 
تسنیم: سایت فدراسیون جهانی فوتبال )فیفا( درخصوص 
دیدارهای لیگ قهرمانان آسیا که با صعود پرسپولیس، استقلال 
و تراکتور ایران به  دور یک هشتم نهایی به پایان رسید، نوشت: 
مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا در منطقه غرب روز جمعه به 
پایان رسید و هشت تیم به مرحله بعدی مسابقات صعود کردند. 
سه تیم از چهار نماینده ایران هم در میان تیم های صعودکننده 
قرار دارند. نایب قهرمان فصل گذشته مسابقات یعنی پرسپولیس 
به همراه استقلال و تراکتور به مرحله حذفی صعود کرد تا فولاد، 
تنها تیم حذف شده لیگ حرفه ای ایران باشد.  تراکتور تنها تیمی 
بود که شکست ناپذیر ماند و با برتری ۲ بر صفر مقابل شارجه 
صعود کرد. پس از به فینال در 8۱0۲ و 0۲0۲، پرسپولیس فرم 
فوق العاده خود را در عرصه قاره ای حفظ کرد و با صدرنشینی و 
مقتدرانه راهی یک هشتم نهایی شد. از میان پنج تیم صعودکننده، 
تراکتور کمترین گل را به ثمر رساند. البته نیاز به گفتن نیست که 
با نمایش عالی محمدرضا اخباری، خط دفاع مستحکم این تیم در 
صعود به یک هشتم نهایی تعیین کننده بود. دروازه بان 8۲ ساله و 
محبوب هواداران تراکتور واکنش های خیره کننده ای از خود نشان 
داد و به تیمش کمک کرد تا با دو پیروزی و چهار تساوی صعود 
کند. دروازه بانی که قهرمانانه در پیروزی ۲ بر صفر مقابل شارجه 
در آخرین بازی، تمجید عبدالعزیز العنبری سرمربی رقیب را در 

پی داشت و این مربی، »اخباری« را بهترین بازیکن گروه نامید.

   روبرت لواندوفســکی که در ســال های اخیر نام خود را 
به عنوان یکی از بهترین مهاجمان اروپا برســر زبان ها انداخته 

است، در رادار باشــگاه رئال مادرید قرار دارد. 
نشــریه اســپانیایی »آاسِ« چاپ مادرید 
گزارش داد؛ باشــگاه رئال مادرید نسبت به 
جدب مهاجم لهستانی باواریایی ها علاقه مند 

است، این در حالی است که زین الدین 
زیــدان به دنبال تقویــت خط حمله 
تیمش است. نشــریه »بیلد« آلمان 
هم خبر داده بود که مدیر برنامه های 
لواندوفسکی 3۲ ســاله قصد دارد با 
مدیران باشگاه بایرن مونیخ ملاقاتی 

داشته باشــد که نتیجه آن یا تمدید 
قرارداد این بازیکن خواهد بود یا منجر 

به جدایی او از جمه سرخپوشان مونیخی 
خواهد شد. »آاسِ« هم خبر داده که مدیر 
برنامه های لواندوفسکی پیش از بازشدن 
پنجره نقل وانتقالات تابستانی پیش رو به 
پیشــنهاداتی که به این بازیکن می شود، 
گوش فرا خواهد داد. روبرت لواندوفسکی 
که تا سال ۲0۲3 تحت قرارداد باشگاه بایرن 
است و ارزشــش در بازار نقل وانتقالات هم 
60 میلیون یورو است، تاکنون در 3۲6 بازی 

که برای باواریایی ها به میدان رفته، ۲88 گل به ثمر 
رسانده است.

بینالملل

فرزادآشوبی
کارشناس  فوتبال 

پنجره استقلال بازهم بسته شد

جــــــدایی »فراز«  از  »فرهاد«

رئیس اسبق کمیته ملی المپیک گفت: برای کسب کرسی در 
جهان لازم است فرد کاندیدا فعالیت زیادی داشته باشد تا همه 
او را بشناسند. مصطفی هاشمی طبا  در خصوص شکست ایران در 
کسب کرسی های بین المللی و عدم کسب کرسی های تاثیرگذار 
اظهارداشت: اصل قضیه این است که خود فرد باید فعال و در مجامع 
مختلف حضور داشته باشد تا افراد بین المللی او را بشناسند. رئیس 
اسبق کمیته ملی المپیک در پاسخ به اینکه عباس جدید در شورای 
کشتی آسیا نتوانست کرسی بگیرد و این موضوع مطرح شده که 

برخی از داخل سنگ اندازی کردند، تصریح کرد: عباس جدیدی یک 
فرد رسمی و اداری نبود؛ اگرچه از نظر ورزش قهرمانی فرد شناخته 
شده ای در جهان است. جدااز اینکه شنیده ام افرادی در داخل 
مشکلاتی را ایجاد کردند اما نمی شد او را برای پست اداری نامزد کرد. 
هاشمی طبا ادامه داد: جدیدی از دو سال قبل باید در چندین جلسه 
شرکت و ارتباط مستقیم با افراد مختلف برقرار می کرد. در واقع، برای 
هر کاری مقدماتی لازم است اما این مقدمات برای جدیدی فراهم 
نبود. شاید اگر بنی تمیم نامزد می شد، نتیجه بهتری می گرفت. وی 

افزود: اینکه ناگهان بخواهیم یک نفر را بفرستیم تا کرسی بگیرد، 
جواب نمی دهد. ما باید کسی را به عنوان نامزد معرفی کنیم که در 
کارهای اداری و مدیریتی هم سابقه داشته باشد. مثلا هادی ساعی 
به عنوان پرافتخارترین ورزشکار المپیک ایران چهره  شناخته شده ای 
است اما اگر بخواهد در مجامع بین المللی پست اداری بگیرد، کار 
ساده ای در پیش نخواهد داشت. وی درباره اینکه ما پست هایی در 
جهان داریم که نتوانستند در مناقشات بین المللی به ما کمک کنند 
که می توان در این خصوص به فوتبال اشاره داشت، خاطرنشان کرد: 
»تاج« فقط در کنفدراسیون آسیا پست دارد. شاهد هستید سال 
گذشته در بحرین به سرود ایران اهانت شد. تیم ملی باید همان زمان 
از زمین خارج می شد اما آنها هم اهانت را قبول کردند و باختند. وقتی 

اینگونه عمل می کنیم یعنی خودمان ضعف داریم. 

هاشمی طبا:

مقدمات کرسی جهانی برای »جدیدی«  فراهم نبود! 

آرمان ملی: تیم استقلال که حالا به مرحله 
حذفی رقابت های لیگ قهرمانان آسیا صعود کرده با 
۲ حاشیه جدید مواجه شده است. اولی بسته شدن 
پنجره نقل وانتقالات به دلیل شکایت دستیار سابق 
مجیدی و دومی جدایی »فراز کمالوند« مدیرفنی و 

دستیار اول »فرهاد مجیدی«! 
 پنجره

»لکیچ«، مربی صربستانی پیشین تیم فوتبال 
استقلال که فصل گذشته در مقطعی دستیار 
پرداخت نشدن  به دلیل  و  بود  مجیدی  فرهاد 
حقوق ماهیانه اش از این تیم جدا شد، برای گرفتن 
مطالباتش به فیفا شکایت کرده بود. وکیل لکیچ 
که وکیل »شفر« و »میلیچ« نیز هست، در چند 
نوبت پیگیر مطالبات مربی صربستانی شد، اما 
وقتی نتیجه ای نگرفت تصمیم به شکایت گرفت. 
فیفا نیز طی ایمیلی به باشگاه استقلال خبر از 
بسته شدن پنجره نقل وانتقالات این باشگاه داد. 
باشگاه استقلال با توجه به کم بودن مبلغ مطالبات 
»لکیچ« اعلام کرده که مشکلی در این زمینه وجود 
ندارد و به زودی با پرداخت مطالبات مربی صربستانی 

پنجره نقل وانتقالات بازخواهد شد.
 جدایی کمالوند 

ابتدا  از  مجیدی  فرهاد  و  کمالوند  رابطه 
بدون مشکل بود. یکی از روزنامه های ورزشی در 
این خصوص نوشت: »فراز کمالوند گفته بود بین 
من و فرهاد مجیدی فقط یک اختلاف وجود دارد، 
اینکه اسم من فراز است و اسم او فرهاد، و البته گفته 
بود موهای من کمی سفید شده است. »فرهاد« 
و »فراز« دوستی دیرینه ای باهم دارند، مربوط به 
روزگاری که فرهاد پدیده تازه فوتبال ایران بود و 
»فراز« خبرنگارورزشی بود و مربیگری را تجربه 
می کرد. فارغ از این حرف ها، سال ها گذاشت و آنها را 
به این نتیجه رساند که همکاری غیرمنتظره ای را در 
استقلال باهم تجربه کنند. فصل گذشته که فرهاد 
در استقلال حضور داشت، فراز همکار پنهانی او بود. 
ماجرای اپل واچ )ساعت هوشمند( وقتی مطرح شد 
که خبر از مشاوره های فراز به فرهاد در فصل گذشته 
رسید، مشاوره هایی که فراز به فرهاد می رساند. 
این همکاری اما در فصل جدید حضور مجیدی در 
استقلال علنی شد و فراز دو نقش را در استقلال بر 
عهده گرفت. فراز عنوان مدیرفنی را در استقلال مال 
خود کرد اما همزمان دستیار اول مجیدی بود !« 
حالا و پس از صعود استقلال به مرحله یک هشتم 

نهایی لیگ قهرمانان آسیا باشگاه استقلال با جدایی 
وی موافقت کرد. احمد مددی که پیش از  حضور در 
استقلال، سخنگوی باشگاه سایپا بود ظاهرا علاقه 
خاصی دارد و به این باشگاه کمک کند. وی البته در 
زمان جدایی علی دایی از خودروسازان نیز انتقاداتی 
به آقای گل فوتبال جهان داشت. اردیبهشت ماه سال 
98 احمد مددی، مدیر ارتباطات و سخنگوی باشگاه 
سایپا درباره اظهارات اخیر علی دایی، سرمربی 
سابق این تیم علیه مدیریت باشگاه سایپا بیان کرد: 
ما 3 بازی تا پایان فصل داریم و تاکنون 60 درصد 
مبلغ قرارداد بازیکنان و اعضای کادرفنی پرداخت 
شده است. تا فردا )یکشنبه( هم ۱0 درصد دیگر را 
پرداخت می کنیم. او ادامه داد: قرارداد دایی امسال 
یک میلیارد و ۵00 میلیون بوده است و تاکنون 60 
درصد این پول معادل 900 میلیون تومان دریافت 
کرده است. مدیر ارتباطات باشگاه سایپا در پایان 
تصریح کرد: چرا باید ۵ ماساژور همراه دایی به تیم 
سایپا بیایند و از آنها یک نفر ماساژور شخصی او 
باشد. دایی از ۵ جلسه تمرینی در طول هفته عمده 
جلسات را غایب بود. اینکه دایی قیمت خودرو را به 
قرارداد بازیکنان ربط می دهد فرار رو به جلوست و با 
احساسات مردم بازی می کند. مددی البته زمانی که 
فرهاد مجیدی، »قربانی« را برای کادرفنی استقلال 
می خواست با باشگاه سایپا صحبت هایی انجام داد 
ولی ظاهرا اصراری در کار نبود، بماند که دست آخر 
این انتقال هم صورت نگرفت. مددی این بار برای 

آنچه کمک به باشگاه سایپا عنوان شد رضایت داد 
فراز کمالوند مدیرفنی باشگاه استقلال سرمربی 
سایپا شود. آن هم در شرایطی که مسابقات لیگ برتر 
به هفته های حساس رسیده و آبی ها خود را برای 
مسابقات حذفی لیگ قهرمانان آسیا باید آماده کنند. 

 صحبت های  فراز 
فراز کمالوند در حاشیه بازی سایپا مقابل بادران 
در خصوص پیوستن به تیم سایپا اظهارداشت: 
قبل از هر چیز ایام شهادت امام علی)ع( را به مردم 
کشور و شیعیان جهان تسلیت می گویم. ان شاءا... 
در شب قدر هرکسی به حاجتش برسد و از این 
شب ها به نحواحسن استفاده کنیم. وی افزود:  حرفه 
ما مربیگری است بعداز پیشنهاد سایپا با توافقی 
که با فرهاد مجیدی سرمربی استقلال داشتیم به 
این جمع بندی رسیدیم که در این وضعیتی که 
سایپا دارد به این تیم کمک کنیم. سرمربی تیم 
فوتبال سایپا در مورد اینکه دلیل اصلی جدای اش از 
استقلال چه بود، گفت: کمک به تیم سایپا. وی در 
پاسخ به سوالی در خصوص مبلغ قراردادش عنوان 
کرد: این حرف ها بیشتر زاییده تفکرات آدم هایی 
است که نمی دانم به چه چیزی فکر می کنند. کدام 
مبلغ قرارداد؟ اصلا چنین چیزی نیست. سرمربی 
تیم فوتبال سایپا در مورد اینکه آیا این باشگاه مبلغی 
به استقلال پرداخت کرده یا بندی در قراردادش 
وجود داشته، تصریح کرد: نه، حضور من در باشگاه 
استقلال به خاطر فرهاد بود. کمالوند در پاسخ 

به اینکه آیا قراردادی با استقلال نداشته است، 
اظهارداشت: بدون قرارداد که نمی شود کار کرد. 
وی در مورد اینکه گفته می شود مشکلی بین او و 
فرهاد مجیدی وجود داشته است، افزود: ما دوست 
صمیمی  30 ساله هستیم، چه مشکلی داریم؟ 
دوستی ما پابرجاست. بعداز اینکه با فرهاد توافق 
کردم باشگاه هم راضی شد. سرمربی تیم فوتبال 
سایپا در پاسخ به این سوال که یعنی مشکلی در مورد 
رضایتنامه به وجود نیامد، عنوان کرد: خیر. کمالوند 
در مورد اینکه سراجی اعلام کرد مددی با این مساله 
مخالفت داشته است، گفت: بله، به هر صورت او 
دوست داشت من در استقلال بمانم اما چون با 
نظر فنی فرهاد مجیدی آمده بودم با او که صحبت 
کردم توانستم نظرش را جلب کنم. با فرهاد 30 سال 
دوست هستم و اصلا نیازی به نوشتن نبود. وی در 
مورد صعود استقلال از گروه مرگ و نقش خودش در 
این صعود اظهارداشت: من نقش بسیار جزئی داشتم، 
نقش اول را بعداز لطف خدا و حمایت هواداران خود 
بچه ها داشتند، فرهاد به عنوان سرمربی تیم نقش 
داشت، ماهم در یک گوشه اگر می توانستیم کمک 
کردیم. خداراشکر دل هواداران استقلال شاد شد. 
آنها در این چند مدت از اتفاقاتی که در باشگاه 
افتاده بود ناراحت بودند. با حضور فرهاد مجیدی 
فکر می کنم روند روبه رشد ادامه پیدا می کند و این 
تیم ان شاءا... لیاقت حضور در فینال لیگ قهرمانان 

آسیا را دارد.

مهدی تارتار، سرمربی تیم پیکان تهران گفت: به خاطر منافع 
ملی اعتراضی به برنامه پراکنده مسابقات لیگ برتر ندارم. حالا که 
سه تیم ایرانی به دور بعد رسیدند، تمام امید ما به تیم ملی است 
و امیدواریم تیم ملی نیز بتواند در مسابقات مقدماتی جام جهانی 

مقتدر ظاهر شود.
 شرایط پیکان 

تارتار درباره شرایط تیم پیکان در وقفه ایجاد شده لیگ برتر 
اظهارکرد: شرایط فنی تیم ما خوب است. با وجود تعطیلی 
پیش آمده به خاطر بازی های لیگ قهرمانان آسیا اما سعی 
کردیم بازیکنان از نظر فنی در شرایط خوبی باشند. برنامه های 
تمرینی مان را جلو بردیم و عصر شنبه نیز یک بازی دوستانه با 

پدیده مشهد داشتیم.
 دیدار با پدیده 

وی درباره دیدار دوستانه با پدیده و 
تاثیرش در قرارگرفتن بازیکنان در 

شرایط مسابقه تصریح کرد: بازی 
خوبی با پدیده انجام دادیم. ما 
مهمان  کارگران  ورزشگاه  در 
شهرخودرو بودیم. جا دارد از 
کادرفنی تیم شهرخودرو و در 
راس آن سیدمهدی رحمتی 

تشکر کنم. زمین ورزشگاه کارگران هم باکیفیت بود و دو تیم 
فوتبال روانی را انجام دادند. 

 تعطیلی های لیگ 
تارتار با اشاره به تعطیلی های پرتعداد لیگ برتر اظهارداشت: 
به هرحال منافع ملی برای ما اهمیت دارد و باید 
به خاطر سربلندی کشور عزیزمان این نوع 
برنامه ریزی را تحمل کنیم. خداراشکر 
پرسپولیس، استقلال و تراکتور به عنوان 
3 نماینده ایران در لیگ قهرمانان آسیا 
سربلند بودند و صعود آنها به دور بعدی 
را تبریک می گویم. حالا که 3 تیم ایرانی 
به دور بعد رسیدند، تمام امید ما به تیم ملی 
است و امیدواریم تیم ملی نیز بتواند در 
مسابقات مقدماتی جام جهانی مقتدرانه 
ظاهر شود و به دور بعد صعود 
تیم ملی  به خاطر  ما  کند. 
و  فوتبال  فدراسیون  تابع 
برنامه ریزی سازمان لیگ 
هستیم و اعتراضی نمی کنیم. 
امیدوارم شرایط برای صعود 
تیم ملی هموار شود. سرمربی 

پیکان در پاسخ به این پرسش که آیا در ادامه لیگ برتر هم به 
بازیکنان جوان اعتماد می کنید، خاطرنشان کرد: به هرحال ما 
آکادمی قدرتمندی در باشگاه پیکان داریم. روزی که هدایت 
پیکان را برعهده گرفتم، واقعا تصور نمی کردم اینقدر بازیکنان 
بااستعدادی در این باشگاه باشند که محصول آکادمی پیکان 
هم هستند که این هم به مدیریت باشگاه و در راس آن آقای 
اکبر محمدی برمی گردد. سرمربی پیکان در بخش دیگری از 
صحبت هایش خاطرنشان کرد: ما کماکان از جوانان خود استفاده 
می کنیم چون آنها بسیارمستعد و جویای نام هستند. این بازیکنان 
آینده ای بزرگ پیش رویشان است و همین حالا نیز با تلاش هایی 
که مجموعه باشگاه انجام داده برخی تیم های لیگ برتری به 
سراغ شان آمده اند. وی افزود: پیکان امسال یک مجموعه بی حاشیه 
و یکدست است که از مدیریت و کمیته فنی و پرسنل باشگاه گرفته 
تا اعضای کادرفنی و اجرایی و بازیکنان همه یکدل و هماهنگ 
برای موفقیت تلاش می کنند و نتیجه این کار تیمی نیز حالا کاملا 

مشخص شده است.
   دیدار با تراکتور 

تارتار درباره دیدار پیکان مقابل تراکتور در هفته بیست ودوم 
لیگ برتر بیان کرد: باید به مجموعه تراکتور به خاطر صعود شیرینی 
که به دور بعدی لیگ قهرمانان داشتند، تبریک بگویم. تراکتور 
بازی های خوبی را در بازی های آسیایی ارائه کرد و در نهایت هم 
تنها تیم بدون شکست مسابقات لقب گرفت. رسول خطیبی واقعا 
تراکتور را دگرگون کرده و به آنها خسته نباشید می گویم. تراکتور 
بزرگ و قابل احترام است اما ما نیز میزبان هستیم و می خواهیم 
نتیجه بگیریم. امیدوارم بازی خوبی باشد و در نهایت به هدفی که 

داریم برسیم و با نتیجه ای خوب زمین را ترک کنیم.

مهدی تارتار، سرمربی پیکان:

سرخابی ها عالی بودند، حالا  نوبت تیم ملی است 


